
Ungdommens Sjakkforbund

Protokoll - Styremøte september 2023

Dato: 29.09.2023 19:00

Sted: Teams

Deltagere:

Lasse Østebø Løvik
Anders Aure
Ariza Hina
Egil Arne Standal
Olga Dolzhykova
Kristine Ganz
Livia Lindstad
Anniken Vestby - ikke tilstede
Per Fredrik Holand - ikke tilstede

Styret er dermed beslutningsdyktig.

Sak 23/11/1

Godkjenning av innkalling og saksliste
Vedtak
Innkalling og saksliste enstemmig vedtatt.

Sak 23/11/2

Oppdatering fra kontoret

Sak 23/11/3

Uttak
Komite + Kriterier (VMU NMU kollisjon)

Vedtak
Deltagere i enten VMU eller EM for lag 2023 får dispensajon om kravet til deltagelse i NMU for neste års
utttak, grunnet kollisjon i terminslisten for NMU, VMU og EM-lag 2023. 
Vedtaket var enstemmig.
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Sak 23/11/4

Retningslinjer for nordisk
Det burde lages oppdaterte retningslinjer på:
-nordisk for skolelag
-nordisk for ungdom
-nordisk for jenter/kvinner
 
Slik det foregår i dag er at vi bruker denne siden: http://2000.sjakk.no/nordisk/ 
 
Den er ikke oppdatert, så jeg foreslår at vi lager egne basert på denne med erfaringer fra fjoråret. Om vi
kan få det inn på sjakk.no så hadde det vært veldig fint. Det er vanskelig å finne et lokallag eller lignenede
vi kan samarbeide med da det er lite erfaringsoverføring. Jeg tenker at dette kan lages basert på de
gangene Norge er vertsnasjon, USF sin økonomi spiller inn på hvor mye kost og losji som kan dekkes. 

Vedtak
Sette ned en komite som lager retningslinjer på lik linje som NMer. 
Vedtaket var enstemmig.

Sak 23/11/5

Frifond tildeling
Det har kommet innspill på at trappen for tildeling av frifond midler har vært lik i noen år. Det er ønskelig å
sette de noe opp, trappen går spesielt utover de som har flest medlemmer. Vi har enkelte lokallag med
200 medlemmer eller mer. Tar du 10 000 kroner fordelt på 10 medlemmer blir det 1000 kroner per
medlem. Tar du 50 000 kroner fordelt på 200 medlemmer blir det 250 kroner per medlem. Er det mulig å
øke trappen? Min erfaring er ja, vi har stort sett alltid noe frifondmidler igjen. Det er også spurt om vi kan
øke støtten for BGPer fra 1500 til 2000 kroner. Dette blir i tilfelle gjeldene for neste år. Se disse sidene for
informasjon om frifond: 
 
https://www.sjakk.no/forbund/usf/hva-er-frifond
 
https://www.sjakk.no/forbund/usf/frifond
 

Vedtak
Resterende midler etter andre tildeling fordeles til klubbene med fleste medlemmer etter fordelingsnøkkel
utarbeidet av Sjakkontoret.
Støtten for arrangerte BGPer økes fra 1500 kroner til 2000 kroner gjeldene fra 2024. 
 
Vedtaket var enstemmig.

Sak 23/11/6

Frifond retningslinjer 2024
Retningslinjene skal oppdateres hvert år og vedtas av styret. 

Vedtak
Retningslinjer her vedlagt vedtas for 2024.
Vedtaket var enstemmig.
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Sak 23/11/7

Overnatting NMU 2023
Vedtak
Sjakkontoret oppretter en dialog med arrangør for å avklare eventuelle utfordringer og se om det er
mulighet/behov for sentral støtte til å avhjelpe disse. 
Vedtaket var enstemmig.

Sak 23/11/8

Annet
Omtale av barn og unge i media
 
Utvide bruk av slack
 
Søknad NMU
 
NM kvinner og jenter
 
Arrangør NM Skolelag

Vedtak
Omtale av barn og unge i media.
Saken ble behandlet på samlet styremøte. GS kontakter Bergens og tar opp tema. 
 
Utvide bruk av Slack
GS oppretter Slack for USF-styret og søker om gratis pro-plan. 
 
Søknad NMU
Saken flyttes til styremøtet i oktober. 
 
NM kvinner og jenter
Sjakkontoret oppretter dialog med arrangør av NM for kvinner og jenter angående transport fra overnatting
til turneringssted, og forhøre seg om det foreligger en avtale med et konkret hotell. 
 
Arrangør NM Skolelag
Det tas kontakt med mulige arrangører av NM for skolelag så raskt det lar seg gjøre. 
 
 
Vedtaket var enstemmig.
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